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رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز در صحن علنی شورای شهر مطرح کرد؛

پیشبرد اهداف سلامت جامعه، همدلی و همکاری تمام بخش ها را می طلبد

رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز ضمن حضور در جلسه علنی شورای اسلامی شهر تبریز ضمن تبریک و تهنیت به

مناسبت روز شوراها، از اصل مهم همدلی و همکاری در پیشبرد امور خدمت به مردم شریف استان یاد کرد و گفت:

دانشگاه علوم پزشکی تبریز با تمام توان در کنار شورای اسلامی شهر تبریز برای همکاری در حوزه سلامت مردم شریف

استان و برای تحقق اهداف نظام مقدس جمهوری اسلامی آمادگی دارد.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز، دکتر بهمن نقی پور امروز شنبه نهم اردیبهشت ماه با شرکت در جلسه شورای اسلامی شهر تبریز گفت: همانطور که در دین مبین اسلام به همدلی و

مشورت و همکاری در انجام امور تاکید شده است، دانشگاه علوم پزشکی تبریز با تمام توان در کنار اعضای محترم شورای اسلامی شهر تبریز برای همکاری در حوزه سلامت و ارتقاء خدمات درمانی و

همچنین برای تحقق اهداف والای نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران است تا پا به پای مسئولین محترم و شورای اسلامی شهر تبریز تمام ظرفیت های خود را به کار گیرد.

در ادامه جلسه غلامرضا احمدی رییس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای شهر تبریز با تشکر و قدردانی از حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز در جلسه این شورا گفت:

شوراها زبان گویای مردم و حلقه ارتباطی مسئولین و نهاد های مختلف برای مشارکت مستقیم در تعیین سرنوشتشان بوده و اعضای شورا ها به عنوان وکلای مردم، پیگیر حقوق و خواسته های مردم

عزیز هستند.

وی افزود: روز شورا به عنوان روز بهره گیری از خرد جمعی در حوزه های تخصصی برای مشارکت و کنترل نظام مدیریت شهری است و هر اقدامی که باعث ارتقای کیفیت شوراها شود در واقع تاثیر

مستقیم بر کیفیت اداره و مدیریت شهری دارد.

احمدی گفت: طبق نظریه کارشناسان اصول و قوانین مربوط به شورا ها از مترقی ترین قوانین قانون اساسی است و شوراها نشانه هایی از توسعه یافتگی جوامع و ابزاری برای توزیع قدرت در سطوح

مختلف جامعه هستند، لذا در امتداد فعالیت شوراها انتظار می رود همکاری و نظارت در موضوعات فرهنگ، آموزش و بهداشت و سایر حوزه ها از وضعیت کنونی برای ایجاد هم افزایی و هم فکری

بیشتر، به وضعیت مطلوب و ایده آل ارتقا یابد.

در پایان جلسه ضمن اهدای شاخه گل توسط رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز به اعضای شورای اسلامی شهر تبریز و کارشناسان حاضر در جلسه، مقرر شد تفاهم نامه فی مابین به منظور ایجاد

کارگروه تخصصی با موضوع کارشناسی در مورد مشکلات شهری و مسائل مردم در حوزه سلامت و بررسی نکات مثبت و ارتقاء آن منعقد شود.
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